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Effectiviteit, efficiëntie en governance van de afvalinzameling in Zwijndrecht
Rekenkameronderzoek afvalbeleid gemeente Zwijndrecht  

17 november 2020 

Aan de leden van de raad,

De raad besluit: 
1. In te stemmen met de conclusies en aanbevelingen van het rapport Effectiviteit, 

efficiëntie en governance van de afvalinzameling in Zwijndrecht
2. Het college te vragen om voor het eind van het jaar een plan van aanpak voor te 

leggen aan de gemeenteraad met een planning voor het nieuwe afvalbeleid. 

De griffier,                                                                         De voorzitter, 

Aldus besloten in de openbare raadsvergadering van 08 december 2020

De griffier,                     De voorzitter, 
 

portefeuillehouder: Jacqueline van Dongen  
informatie: Hanneke Kooyman
telefoon: 078-7703514
e-mail: h.kooyman@zwijndrecht.nl
bijlagen:

1. Rapport effectiviteit, efficiëntie van de afvalinzameling in Zwijndrecht
2. Brief bestuurlijke reactie rapport Rekenkamer onderzoekafvalbeleid 9 september 2020
3. Rekenkamerbrief bij Rapport onderzoek afval Zwijndrecht 6 oktober 2020
4. Persbericht bij publicatie onderzoek afval;
5. Presentatie aan de raad onderzoek afval 13 oktober 2020

Raadsvoorstel en -besluit
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Toelichting: 

De rekenkamer Zwijndrecht heeft een eindrapport van het Rekenkameronderzoek 
afvalbeleid Effectiviteit, efficiëntie en governance van de afvalinzameling in 
Zwijndrecht op 13 oktober  gepresenteerd aan de raad: 

In de aanbiedingsbrief licht de Rekenkamer de kern van het onderzoek toe en trekt de 
rekenkamer de volgende conclusies en  aanbevelingen. Zie ook de rekenkamerbrief van 6 
oktober 2020 en het eindrapport.

Conclusies 
De Rekenkamer concludeert dat de gemeente Zwijndrecht stevige maatregelen moet nemen 
om de beleidsdoelstellingen te gaan halen. De prestaties blijven achter en de kosten zijn erg 
hoog, ook in vergelijking met andere vergelijkbare gemeenten (ook regionaal). Voor 2020 
zullen de landelijke en Zwijndrechtse beleidsdoelen niet gehaald worden. 
Er is nog geen nieuw Zwijndrechts beleid vanaf 2021. Wat dat betreft kunnen de uitkomsten 
van dit rekenkameronderzoek een plaats krijgen bij de afwegingen voor dit nieuwe beleid.
Met de huidige maatregelen zijn de landelijke doelstellingen voor 2025 ver buiten bereik. 
Daarbij zijn de kosten en de afvalstoffenheffing in Zwijndrecht reeds hoog. Deels komt dat 
door gemaakte keuzes (o.a. kwijtscheldingsbeleid) en vooral ook door de kosten van de 
DVO met HVC. De financiële onderbouwing van enkele grote kostenposten in de DVO 
ontbreekt en daar zit mogelijk ruimte voor een kostenverlaging.

Aanbevelingen 
De Rekenkamer beveelt de gemeente Zwijndrecht aan, om te komen tot betere prestaties 
van en lagere kosten voor het afvalbeleid. Tevens beveelt de Rekenkamer aan om de raad 
zijn kaderstellende en controlerende rol beter te doen vervullen. 

Om dit te bereiken geeft de Rekenkamer de volgende concrete aanbevelingen: 
1. Ontwikkel nieuw beleid met aanvullende strategie(en) voor restafvalreductie; 
2. Maak aanpak en service meer op maat en datagedreven;
3. Geef vorm aan de sturingswensen van de raad;
4. Heroverweeg posten en opzet afvalstoffenheffing;
5. Onderzoek mogelijkheden voor het verlagen van de afvalstoffenheffing.


